
 

ΚΕΝΤΡΙΚΗ ΕΝΩΣΗ        ΔΣ07127032024 
ΔΗΜΩΝ ΕΛΛΑΔΑΣ 

Π Ρ Α Κ Τ Ι Κ Ο 

Συνεδρίασης του Διοικητικού Συμβουλίου της Κ.Ε.Δ.Ε. 
της 27ης Μαρτίου 2024 

 
Στην Αθήνα σήμερα, 27 Μαρτίου 2024, ημέρα Τετάρτη και ώρα 12:00, συνήλθε σε 
συνεδρίαση, δια ζώσης και με τηλεδιάσκεψη (μεικτή), σύμφωνα με το άρθρο 11 του ν. 
5043/2023 (Α΄ 91), το Διοικητικό Συμβούλιο της Κ.Ε.Δ.Ε., ύστερα από πρόσκληση του 
Προέδρου της, κ. Λάζαρου Κυρίζογλου, Δημάρχου Αμπελοκήπων-Μενεμένης και υπό 
την προεδρία του. 

Κατά τη συνεδρίαση παρέστησαν οι Δήμαρχοι: Αλεξόπουλος Γρηγόρης Δυτικής 
Αχαΐας, Αμπατζόγλου Θεόδωρος Αμαρουσίου, Αναστασιάδης Φίλιππος Παγγαίου, 
Αποστολόπουλος Ηλίας Παπάγου-Χολαργού, Γκουντάρας Αντώνιος Αγιάς, 
Δανιηλίδης Συμεών Νεάπολης-Συκεών, Δούκας Χάρης Αθηναίων, Καστρινός Αλέξιος 
Πηνειού, Καφατσάκη-Βλάχου Σταματία Ζωγράφου, Κούλης Ευστάθιος Γορτυνίας, 
Κωνσταντέλλος Γρηγόριος Βάρης-Βούλας-Βουλιαγμένης, Μαμάκος Αθανάσιος 
Λαρισαίων, Μπέγκας Θωμάς Ιωαννιτών, Παπαναστασίου Γεώργιος Αγρινίου, 
Πελετίδης Κωνσταντίνος Πατρέων, Ραβιόλος Ελευθέριος Καρύστου, Τσακίρης 
Παντελεήμων Ωραιοκάστρου, Τσιάκος Βασίλειος Καρδίτσας και οι Δημοτικοί 
Σύμβουλοι: Γιαλιτάκης Νικόλαος Ηρακλείου, Ζαχαριάδης Κωνσταντίνος Αθηναίων, 
Καραμαλάκης Μιχαήλ Ηρακλείου, Καταβούτας Γεώργιος Τρικκαίων, Καφαντάρης 
Δημήτριος Πύλου-Νέστορος, Μουράτογλου Ιωάννης Έδεσσας, Μπαρμπάκος 
Ευάγγελος Καλλιθέας, Μπίρμπας Δημήτριος Αιγάλεω, Τεντόμας Χρήστος Αθηναίων, 
Τζιαχρήστας Δημήτριος Δομοκού, Τσιαντής Δημήτριος Λίμνης Πλαστήρα, Υδραίου 
Μερόπη-Σπυριδούλα Κεντρικής Κέρκυρας και Διαποντίων Νήσων. 

Στη συνεδρίαση, επίσης, παρευρίσκεται η κα Θ. Αλεξίου, Προϊσταμένη Νομικής 
Υπηρεσίας ΚΕΔΕ. 

Αφού διαπιστώθηκε η απαρτία του Σώματος και γενομένης συζητήσεως, πάρθηκε η 
παρακάτω απόφαση: 
........................................................................................................................................ 

Απόφαση 71η
 

ΘΕΜΑ: Ψήφισμα για ένταξη των Ο.Τ.Α. σε πρώτη προτεραιότητα στον ηλεκτρικό 
χώρο. 

 

 

 

Το Διοικητικό Συμβούλιο της ΚΕΔΕ αφού άκουσε εισήγηση από τον κ. Χ. 
Δούκα, Δήμαρχο Αθηναίων, σχετικά με την μη υπαγωγή των Δήμων σε πρώτη 
προτεραιότητα για τη σύνδεσή στους με το ηλεκτρικό δίκτυο, καθώς η ενέργεια που θα 
παράγουν δεν θα χρησιμοποιείται για κερδοσκοπικούς και εμπορικούς σκοπούς, αλλά 
για όλα τα θέματα που τους απασχολούν, όπως τη μείωση του κόστους, τη στήριξη 
των ευάλωτων νοικοκυριών και την προστασία του περιβάλλοντος, 

ύστερα από διαλογική συζήτηση 
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Αποφασίζει 
 
 
 

   Εγκρίνει την έκδοση Ψηφίσματος για ένταξη των Ο.Τ.Α. σε πρώτη 

προτεραιότητα στον ηλεκτρικό χώρο, ως κάτωθι: 

 

ΨΗΦΙΣΜΑ ΓΙΑ ΕΝΤΑΞΗ ΤΩΝ Ο.Τ.Α. ΣΕ ΠΡΩΤΗ ΠΡΟΤΕΡΑΙΟΤΗΤΑ ΣΤΟΝ 

ΗΛΕΚΤΡΙΚΟ ΧΩΡΟ 

 

Οι Έλληνες είναι από τους ενεργειακά φτωχότερους πολίτες στην Ευρώπη. Η δαπάνη 

για τους λογαριασμούς ενέργειας επιβαρύνει δυσβάστακτα τους οικογενειακούς 

προϋπολογισμούς, ενώ πολλά νοικοκυριά δεν μπορούν να καλύψουν τις ενεργειακές 

τους ανάγκες. 

 Οι Δήμοι επιβαρύνονται με σημαντικά ποσά για την αγορά ηλεκτρικής ενέργειας, 

προκειμένου να καλύψουν τις ανάγκες οδοφωτισμού, δημοτικών κτιρίων, σχολείων και 

άλλων εγκαταστάσεων. 

Η ανάπτυξη από τους δήμους έργων για την παραγωγή πράσινης ενέργειας, μπορεί 

να συμβάλει δραστικά στην μείωση των δημοτικών δαπανών, στην στήριξη των 

ευάλωτων νοικοκυριών, αλλά και στην μείωση των εκπομπών του CO2, σημαντικό 

βήμα για την κλιματική ουδετερότητα των πόλεων μας. 

Προϋπόθεση για την αξιοποίηση από τους δήμους των Ανανεώσιμων Πηγών 

Ενέργειας, είναι να διασφαλιστεί η δυνατότητα σύνδεσης τους στο ηλεκτρικό δίκτυο.   

Δυστυχώς,  σε πολλές περιοχές της Ελλάδας, ο ηλεκτρικός χώρος έχει συρρικνωθεί 

λόγω κορεσμού του δικτύου, ενώ υπουργική απόφαση του υπουργείου Ενέργειας και 

Περιβάλλοντος, τον Αύγουστο του 2022, δεν έθεσε τα ενεργειακά έργα των δήμων 

στην πρώτη κατηγορία προτεραιότητας για την σύνδεση τους στο ηλεκτρικό δίκτυο. 

  

 Οι Δήμοι της χώρας, 

  

Επιδιώκουμε, την ανάπτυξη και   λειτουργία έργων παραγωγής πράσινης ηλεκτρικής 

ενέργειας  με ανταγωνιστικό κόστος, προς στήριξη των   ευάλωτων νοικοκυριών, την 

μείωση της ενεργειακής δαπάνης των Δήμων  και τη συμβολή μας στην προσπάθεια 

για την κλιματική ουδετερότητα των πόλεων. 
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Ζητάμε από την κυβέρνηση να πάρει όλα τα αναγκαία μέτρα, προκειμένου οι δήμοι να 

ενταχθούν σε πρώτη προτεραιότητα για την σύνδεση με το ηλεκτρικό δίκτυο, καθώς η 

ενέργεια που θα παράγουν δεν θα χρησιμοποιείται  για εμπορικούς σκοπούς. 

 

Στην ανωτέρω απόφαση ψήφισε κατά το μέλος της Αυτοδιοικητικής 
Παράταξης ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ Πελετίδης Κωνσταντίνος – Δήμαρχος Πατρέων 

..………………………………………………………………………………………….……… 

ΓΙΑ ΤΟ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 

Ο Γενικός Γραμματέας της Κ.Ε.Δ.Ε. 
 
 
 

Δημήτριος Καφαντάρης 
Δημοτικός Σύμβουλος Πύλου-Νέστορος 

Η Αναπληρώτρια Γενική Διευθύντρια 
της Κ.Ε.Δ.Ε. 

 
 
 

Δέσποινα Λουκάκη 

 


